
20191112 Styrelsemöte protokoll, sammanfattning

Det här pratade vi om på styrelsemötet den 12/11 2019:

• Förslag på ändringar i förbundets stadgar skickas vidare för beslut på kongressen. Bl.a. 
föreslås att begreppet ”vänmedlem” tas bort.

• Varför finns inget trygghetsboende i Leksand för +55? KPR får i uppdrag att undersöka 
detta. 

• Patientrådet rapporterade att frågan om ett mobilt team bör finnas vid vårdcentralen som kan
åka ut innan ambulans tillkallas. Rekommendation från vårdcentralen är att via dator 
kontakta minvard.se eller 1177 om man vill ha snabb kontakt med sjukvården. På 
föreningens hemsida spfseniorerna.se/leksand finns sammanfattning från KPR och andra 
samverkansgrupper.

• Vid månadsträffen i december medverkar Lucia från friskolan Excell. 
• Föreningens ekonomi är god. 436 medlemmar finns nu i föreningen. 
• Höstens styrelsemöten: 18/8, 15/9, 13/10, 19/11, 8/12
• Höstens månadsträffar:25/8 preliminärt, 22/9, 20/10, 17/11, 15/12
• November månadsträff innehåller firande av förbundets 80-årsjubileum med musik, mingel, 

SPF-tårta, föredrag av Ann-Britt Grünewald, föreningsinfo. Föredraget kallar hon ”Från 
utedass till internet- min livsresa”. 

• Alla funktionärer i verksamhetsgrupperna får varsin lunchkupong till Tegera som tack för 
sitt arbete under året. 

• Vi diskuterade också om det finns andra alternativ än Sveasalen att ha månadsträffar i samt 
om entréavgiften kan variera beroende på träffens innehåll. Programgruppen får i uppdrag 
att diskutera detta och komma med förslag. 

• Styrelsens utvecklingsarbete fortsätter enligt planerna med heldag vid nästa tillfälle. 
• Nästa styrelsemöte är flyttat till den 4/12 kl. 10.00.

     Gunilla


